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Protokół 

z posiedzenia Komisji ds. Społecznych 

odbytego w dniu   24.04.2018 r.  

Komisja odbyła posiedzenie w składzie: Przewodnicząca Komisji ds. Społecznych  radna 

Jolanta Kisielewska, , członek komisji radna Czesława Grabowska, członek komisji radna 

Aneta Nelke, członek komisji radny Andrzej Adamczyk i  członek komisji radny Łukasz 

Biernacik. Nieobecny wiceprzewodniczący komisji radny Jakub Malinowski. Lista obecności 

zał. Nr 1.  

W posiedzeniu udział wziął  wójt p. Mirosław Przysiwek  i pełnomocnik wójta p. Robert 

Bartosik. 

Przewodnicząca Komisji przedstawiła poniższy porządek obrad posiedzenia do którego nie 

wniesiono uwag. 

Porządek posiedzenia: 
1. Otwarcie  i stwierdzenie quorum. 

2. Zatwierdzenie protokołu z posiedzenia 27.03.2018 r. 

3. Kultura fizyczna i sport /ocena za 2017 r./. 

4. Realizacja Gminnego programu współpracy z organizacjami pozarządowymi oraz innymi 

uprawnionymi podmiotami w roku 2017.  

5. Zaopiniowanie projektów uchwał: 

a) w sprawie  uchwalenia maksymalnej liczby zezwoleń na sprzedaż napojów alkoholowych na 

terenie gminy Kobylanka – projekt nr  27/18; 

b) w sprawie zasad usytuowania miejsc sprzedaży i podawania napojów alkoholowych na terenie 

gminy Kobylanka – projekt nr 28/18; 

c) w sprawie ustalenia na terenie Gminy Kobylanka odstępstw od zakazu spożywania napojów 

alkoholowych w miejscach publicznych – projekt nr 29/18; 

d) w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnych  umów dzierżaw oraz zgody na odstąpienie 

od obowiązku przetargowego trybu zawarcia tych umów  - projekt  nr 30/18; 

e) w sprawie zawarcia porozumienia z Gminą Miasto Szczecin oraz PGL Lasy Państwowe 

Nadleśnictwo, dotyczącego realizacji wspólnego przedsięwzięcia pn.: „Budowa odcinka drogi 

łączącej osiedle Szczecin – Jezierzyce z miejscowością Rekowo, stanowiącą fragment „Szlaku 

Cysterskiego” o dł. ok. 2,672 km” – projekt nr 31/18; 

f) w sprawie wyrażenia zgody na wzniesienie pomników upamiętniających 100. rocznicę 

odzyskania przez Polskę niepodległości oraz 70. rocznicę powstania Parafii 

Rzymskokatolickiej pw. św. Antoniego z Padwy – projekt nr 32/18; 

g) w sprawie wykazu kąpielisk na terenie gminy Kobylanka na 2018 rok – projekt nr 33/18; 

h) w sprawie określenia sezonu kąpielowego na terenie kąpieliska śródlądowego w Zieleniewie  

nad jeziorem Miedwie na 2018 rok – projekt nr 34/18; 

i) w sprawie podziału Gminy Kobylanka na stałe obwody głosowania, ustalenia ich granic            

i numerów oraz siedzib obwodowych komisji wyborczych – projekt nr 35/18; 

j) w sprawie nadania nazwy urzędowej ulicy w miejscowości Kobylanka – projekt nr 

36/18. 

6. Wolne wnioski. 

7. Zamknięcie posiedzenia.               

Ad. 2  

Zatwierdzenie protokołu z dnia   27.03.2018 r. 

Protokół z posiedzenia komisji z dnia  27.03.2018 r. został przyjęty jednogłośnie                    

w  obecności  5  członków komisji. Protokół został  przyjęty. 

Na posiedzenie przybył radny J. Malinowski. Ilość radnych obecnych na sali posiedzeń – 6. 

Ad. 3 
Kultura fizyczna i sport /ocena za 2017 r./. 

Komisja zapoznała się z : 
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- informacją Wójta Gminy Kobylanka w zakresie kultury fizycznej  i sportu oraz sprawozdania 

stowarzyszeń z realizacji zadań zleconych przez Gminę za rok 2017  

-  sprawozdaniem Gminnego Zespołu Sportowego  ZNICZ Niedźwiedź za 2017 r. 

-  sprawozdaniem Gminnego Klubu Sportowego ZJEDNOCZENI Kobylanka za 2017 r. 

-  sprawozdaniem z działalności  - ORLIK Reptowo w 2017   

-  informacją z SP Reptowo w zakresie sportu na terenie szkoły 

-  informacją z SP Kobylanka w zakresie sportu na terenie szkoły 

-  informacją  z SP Kunowo w zakresie sportu na terenie szkoły 

Komisja powyższe sprawozdania i informacje  przyjęła bez uwag. 

Ad. 4 

Realizacja Gminnego programu współpracy z organizacjami pozarządowymi oraz innymi 

uprawnionymi podmiotami w roku 2017.  

Wójt poinformowała, że realizacja programu odbyła się zgodnie z podjętą uchwałą Nr XXVI/176/16     

z dnia 24 listopada 2016 r. w sprawie przyjęcia rocznego programu współpracy z organizacjami 

pozarządowymi na 2017 r. Finansowanie programu odbyło się ze środków publicznych. 

Komisja  sprawozdanie z realizacji programu współpracy z organizacjami pozarządowymi za 2017 rok 

przyjęła jednogłośnie bez uwag. 

Ad. 5 

Zaopiniowanie projektów uchwał: 

a) w sprawie  uchwalenia maksymalnej liczby zezwoleń na sprzedaż napojów 

alkoholowych na terenie gminy Kobylanka – projekt nr  27/18; 

Pełnomocnik wójt p. R. Bartosik uzasadnił projekt uchwały: 

„W związku z art. 12 ust. 1 ustawy z dnia 26 października 1982 o wychowaniu w trzeźwości    

i przeciwdziałaniu alkoholizmowi, który zezwala na ustalenie limitów, biorąc pod  uwagę 

obecną sytuację społeczną i gospodarczą oraz opinię jednostek pomocniczych gminy  uznaję 

za zasadne jej uchwalenie przez Radę Gminy Kobylanka. Dodatkowo uchwała jest realizacją 

Narodowego Programu Zdrowia, gdyż od 2002 roku limity nie uległy zmianie (szczególnie 

zwiększeniu), przy podwojeniu liczby mieszkańców Gminy. Przez to dostępność do napojów 

alkoholowych maleje na terenie Gminy.” 

Na salę posiedzeń przybył radny J. Malinowski. Ilość radnych biorących udział w posiedzeniu 

– 6. 

P. Bartosik poinformował, że niniejszy projekt był bardzo szeroko konsultowany. Wszystkie 

sołectwa oprócz sołectwo Kobylanka zaopiniowały pozytywnie. 

Komisja projekt zaopiniowała jednogłośnie pozytywnie w obecności 6  członków komisji. 

b) w sprawie zasad usytuowania miejsc sprzedaży i podawania napojów alkoholowych 

na terenie gminy Kobylanka – projekt nr 28/18; 

Pełnomocnik wójta p. R. Bartosik uzasadnił projekt uchwały: 

„W związku z art. 12 ust. 3 ustawy z dnia 26 października 1982 o wychowaniu  

w trzeźwości i przeciwdziałaniu alkoholizmowi, który zezwala na ustalanie szczegółowych 

zasad usytuowania w/w miejsc, biorąc pod uwagę obecną sytuację społeczną i gospodarczą 

oraz opinię jednostek pomocniczych gminy uznaję za zasadne jej uchwalenie przez Radę 

Gminy Kobylanka.” 

Pełnomocnik wójta p. R. Bartosik poinformował, że jest zmiana podstawy prawnej. Niniejszy 

projekt był konsultowany. Wszystkie sołectwa za wyjątkiem sołectwa Kobylanka 

zaopiniowały pozytywnie. Do odległości nie było zastrzeżeń. 

Radna Cz. Grabowska – czy powinno się zapytać kościół, świetlice, place zabaw o opinie ? 

P. Bartosik -  kościół, place zabaw, świetlice ustawa nie wymaga poza jednostkami 

pomocniczymi. Z kościołów nikt nie uczestniczył w zebraniach. 



3 

 

Radny J. Malinowski poinformował, że na zebraniu w Kobylance było przegłosowane, że 15 

metrów to jest za mało.  To dotyczy całej Gminy? 

P. Bartosik – poinformował, że ta odległość dotyczy całej Gminy Kobylanka.  Kobylanka 

zgłosiła, że 15 metrów to jest za mało. 

Radna Cz. Grabowska – czy będzie można zgłaszać do straży? 

Wójt poinformował, że tak. Będzie można zgłaszać do straży.  To my opinie zbieraliśmy, aby 

syntezę wypracować. W Kobylance było prezydium w większej ilości niż mieszkańcy obecni. 

Ta opinii nie jest miarodajna w stosunku do innych sołectwa. 

P. Bartosik poinformował, że dla Kobylanki to powinno być ok. 50 metrów. 

Radny J. Malinowski poinformował, że na zebraniu była dyskusja, że sklep będzie 

przeznaczony na restaurację, i co wtedy? 

Radna J. Kisielewska poinformowała, że to nie jest prawda. 

P. Bartosik poinformował, że odległość dla Kobylanki powinna być ok. 50 m. do budynku 

kościoła od sklepu. To będzie problem dla Reptowa. 

Radna J. Kisielewska –  będzie można zmienić uchwałę. 

Radna Cz. Grabowska poinformowała, że odnośnie sklepu w Reptowie, że nie ma problemu. 

Wójt poinformował, że o informacji dotyczącej restauracji myślę, że ktoś sobie to wymyślił. 

Odnośnie sklepu w Reptowie sklep działa zgodnie z prawem. 

Komisja projekt zaopiniowała jednogłośnie pozytywnie w obecności 6  członków komisji. 

c) w sprawie ustalenia na terenie Gminy Kobylanka odstępstw od zakazu spożywania 

napojów alkoholowych w miejscach publicznych – projekt nr 29/18; 

Pełnomocnik wójta p. R. Bartosik uzasadnił projekt uchwały: 

„W związku z art. 14 ust. 2b ustawy z dnia 26 października 1982 o wychowaniu w trzeźwości 

i przeciwdziałaniu alkoholizmowi, który zezwala na ustalenie miejsc, w których odstępuje się 

od zakazu spożywania napojów alkoholowych, zgodnie z zasięgniętymi opiniami 

mieszkańców ustala się takowe miejsca na terenie Gminy. Wydzielenie tych miejsc ma służyć 

utrzymaniu tradycji spotkań społeczności lokalnej oraz swobodnemu rozwojowi ruch 

turystycznego, bez utrudnień dla obywatela. Wydzielone miejsca nie wpłyną negatywnie na 

kształtowanie polityki społecznej w zakresie przeciwdziałania alkoholizmowi. Społeczność 

lokalna wręcz uważa, że zwiększy to ich odpowiedzialność, wrażliwość na osoby pijące poza 

normą społeczną. Nie przewiduje w związku z tym wzrostu zagrożenia bezpieczeństwa             

i porządku publicznego.” 

P. Bartosik poinformowała, że niniejszy projekt powstał w wyniku przeprowadzonych 

konsultacji w sołectwach na terenie Gminy Kobylanka. Projekt zawiera wydzielony teren         

z podziałem na działki. To jest odzwierciedlenie głosów z zebrań sołeckich. 

Komisja projekt zaopiniowała jednogłośnie pozytywnie w obecności 6  członków komisji. 

d) w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnych  umów dzierżaw oraz zgody na 

odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu zawarcia tych umów  - projekt             

nr 30/18; 

Wójt uzasadnił projekt uchwały: 

„Zgodnie z art. 18, ust. 2, pkt 9a ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym (t. j. 

Dz. U. z 2017r. poz. 1875 z póź.zm.) do wyłącznej właściwości rady gminy należy 

podejmowanie uchwał w sprawach majątkowych gminy, przekraczających zakres zwykłego 

zarządu, dotyczących zasad nabywania, zbywania i obciążania nieruchomości oraz ich 

wydzierżawiania lub wynajmowania na czas oznaczony dłuższy niż 3 lata lub na czas 

nieoznaczony, o ile ustawy szczególne nie stanowią inaczej. Uchwała rady gminy jest 

wymagana również w przypadku, gdy po umowie zawartej na czas oznaczony do 3 lat strony 

zawierają kolejne umowy, których przedmiotem jest ta sama nieruchomość.  

W myśl art.37 ust.4 ustawy z dnia 21 sierpnia 1997r. o gospodarce nieruchomościami (jt. Dz. 

U. z 2018r. poz. 121 z póź.zm.) zawarcie umów dzierżawy gruntów stanowiących zasób 
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gminy na czas dłuższy niż 3 lata następuje w drodze przetargu, przy czym rada gminy może 

wyrazić zgodę na odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu zawarcia tych umów. 

Do Wójta Gminy Kobylanka wpłynęły wnioski dotychczasowych dzierżawców,                 

wymienionych w załączniku do niniejszej uchwały o przedłużenie dzierżawy na okres 

następny. Wnioskodawcy są dzierżawcami przedmiotowych nieruchomości od wielu lat. 

Działki nr: 20/3, 45/2, 149/3 w obrębie Reptowo i 51 w obrębie Niedźwiedź przeznaczone są 

do wykorzystania rolniczego. Przedłużenie umów umożliwi dzierżawcom korzystanie            

z terenu zgodnie z dotychczasowym zagospodarowaniem a gminie zapewni możliwość 

dodatkowego dochodu. 

W związku z powyższym zasadnym jest podjęcie proponowanej uchwały.” 

Wójt poinformował, że rolników należy uszanować, aby w swobodny sposób dzierżawił  

grunty. 

Komisja projekt zaopiniowała jednogłośnie pozytywnie w obecności 6  członków komisji. 

e) w sprawie zawarcia porozumienia z Gminą Miasto Szczecin oraz PGL Lasy 

Państwowe Nadleśnictwo, dotyczącego realizacji wspólnego przedsięwzięcia pn.: 

„Budowa odcinka drogi łączącej osiedle Szczecin – Jezierzyce z miejscowością 

Rekowo, stanowiącą fragment „Szlaku Cysterskiego” o dł. ok. 2,672 km” – projekt nr 

31/18; 

Wójt uzasadnił projekt uchwał: 

„Przystąpienie do realizacji wspólnej inwestycji pn. ,,Budowa odcinka drogi łączącej osiedle 

Szczecin – Jezierzyce z miejscowością Rekowo, stanowiącą fragment „Szlaku Cysterskiego” 

o dł. ok. 2,672 km” z płyt jumbo.  

Droga relacji Szczecin – Jezierzyce – Rekowo przebiega przez następujące działki 

ewidencyjne: 

• dz.: 118/1 obr. Jezierzyce – wł. Gmina Miasto Szczecin – dł. ok. 130 m, 

• dz. 215 obr. Jezierzyce – wł. Gmina Miasto Szczecin – dł. ok. 630 m,  

• dz. 90 obr. Rekowo – wł. Gmina Kobylanka – dł. ok. 605 m, 

• dz. 877/1 obr. Niedźwiedź, wł. PGL LP Nadleśnictwo Kliniska – dł. ok. 122 m. 

• dz. 883/2 obr. Rekowo, wł. PGL LP Nadleśnictwo Kliniska – dł. ok. 180 m 

• dz. 882/2 obr. Rekowo, wł. PGL LP Nadleśnictwo Kliniska – dł. ok. 166 m 

• dz. 888/2 obr. Rekowo, wł. PGL LP Nadleśnictwo Kliniska – dł. ok. 495 m 

• dz. 887/2 obr. Rekowo, wł. PGL LP Nadleśnictwo Kliniska – dł. ok. 344 m 

Łączna długość drogi ok. 2.672 m. 

Z uwagi na to, że właścicielem (zarządcą) drogi, po zakończeniu realizacji zadania, 

będzie każdy z uczestników w części zgodnie z własnością/zarządem, proponuje się 

proporcjonalny podział kosztów inwestycji uzależniony od długości odcinków drogi po 

realizacji zadania zgodnie z własnością/zarządem.  

Mając powyższe na uwadze podjęcie stosownej uchwały jest przedmiotowe i zasadne.” 

Wójt poinformował, że jest to inicjatywa połączenia miasto Szczecin poprzez wykonanie 

drogi. Technologia wykonania drogi – płyty jumbo, będzie wypełnienie szlaką. To szlak 
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rowerowy, spacerowy. Środki na tę inwestycję są  zabezpieczone w budżecie. Rozpoczęcie 

inwestycji jesienią. 

Radny J. Malinowski – jakie to są koszty? 

Wójt – to koszt ok. 280 000 – 300 000 zł. To będzie wkład Gminy na  605 m. 

Radna J. Kisielewska – jaki jest konkretny termin? 

Wójt poinformował, że wszyscy chcą  inwestycję jeszcze w tym roku. Już możemy 

przystępować do przetargu. 

Radna Cz. Grabowska poinformowała, że wykonanie drogi z płyt jumbo może być problem. 

Korzenie drzew mogą wypychać. 

Wójt poinformował, że jak dobrze będzie zrobiona inwestycja to myślę, że będzie dobrze. 

Radna Cz. Grabowska – czy sołtys, mieszkańcy wiedzą, że będzie droga wykonana z płyt 

jumbo? 

Wójt poinformował, że tak mieszkańcy wiedzą, że droga będzie wykonana z płyt jumbo. 

Komisja projekt zaopiniowała jednogłośnie pozytywnie w obecności 6  członków komisji. 

f) w sprawie wyrażenia zgody na wzniesienie pomników upamiętniających 100. rocznicę 

odzyskania przez Polskę niepodległości oraz 70. rocznicę powstania Parafii 

Rzymskokatolickiej pw. św. Antoniego z Padwy – projekt nr 32/18; 

Wójt uzasadnił projekt uchwały: 

„Zgodnie art. 18 ust. 2 pkt 13 ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym 

wzniesienie pomników wymaga zgody Rady Gminy. 

Pomnik z okazji 100. rocznicy odzyskania przez Polskę niepodległości przedstawiać 

ma słup graniczny ochraniany przez orła z rozpostartymi skrzydłami. Na czterech 

płaszczyznach słupa mają znaleźć się płaskorzeźby z elementami niepodległościowej 

świadomości narodu polskiego kształtującej się na przestrzeni wieków. 

Pomnik z okazji 70. rocznicy powstania Parafii Rzymskokatolickiej pw. św. 

Antoniego z Padwy przedstawiać ma - stojące na kamiennym postumencie – postaci: ks. 

Piotra Głogowskiego (pierwszego proboszcza) oraz kard. Stefana Wyszyńskiego, który 

wizytował  parafię  w Kobylance w dniu   29 listopada 1957 r.  

Powyższe wydarzenia  - o znaczeniu ogólnonarodowym, jak i lokalnym – miały 

niewątpliwie wpływ na kształtowanie postaw tożsamościowych - wolnościowych                     

i patriotycznych lokalnej społeczności.   

Działki geodezyjne nr 378 i 389, obręb Kobylanka, na których mają być posadowione 

pomniki, stanowią własność Gminy Kobylanka. 

W świetle powyższego podjęcie przedmiotowej uchwały jest uzasadnione.” 

Wójt poinformował, aby uczcić należy budować pomniki. Aby uczcić to jest idea pomników  

na 100. rocznicy odzyskania przez Polskę niepodległości i 70. rocznicy powstania Parafii 
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Rzymskokatolickiej pw. św. Antoniego z Padwy. Jedne pomnik będzie usytuowany koło 

kościoła a drugi koło urzędu. 

Wójt przedstawił opis dwóch pomników. 

Radna Cz. Grabowska – czy uchwała nie powinna być rozdzielona na dwie uchwały                 

z dokładnym opisem, kosztorysem? 

Wójt poinformował, że nie ma czasu już. Na sesji przekażę wizualizację dot. pomnika na 70 

rocznicy powstania Parafii Rzymskokatolickiej pw. św. Antoniego z Padwy. 

Radna Cz. Grabowska – ile kosztują pomniki ? 

Wójt – ok. 90 000 zł /pomnik Wyszyńskiego/, a drugi ok. 100 000 zł. Już jest wykonany 

odlew – dot. jednego pomnika. 

Radna Cz. Grabowska – na 70 lecie Głogowskiego i Wyszyńskiego  - jakie władze kościelne 

a jakie władze lokalne?  Czy nie powinna być jakaś opinia?  Dlaczego Pan sam zadecydował 

bez zgody rady. 

Wójt poinformował, że jeden już jest wykonywany. Drugi – jest czas aby ustalić. 

Radna Cz. Grabowska poinformowała, że nie było konsultacji. Może było trzeba uciąć 40 000 

zł i przeznaczyć na dokończenie chodnika w Reptowie. 

Wójt poinformował, że przecież tam będzie pobudowane przedszkole. Będzie przebudowa 

drogi.  To wszystko powoduje, że teraz nie mogę wydać środków.  Chodnik po wykonaniu 

drogi w Reptowie.  

Radna Cz. Grabowska – to mieszkańcy domagają się dokończenia rozpoczętego chodnika. 

Była sugestia, że powiat da środki na chodnik a resztę dołoży Gmina. 

Radny J. Malinowski przypuszczalna wysokość pomnika z okazji 100-lecia (orzeł i słup). 

Wójt – ok. 2,16 m. 

Radny J. Malinowski – gdzie można zobaczyć wizualizację? 

Wójt – wizualizacja – elementy słupa granicznego i orła. 

Radny J. Malinowski kto jest autorem? 

Wójt – pracownik muzeum w Stargardzie. 

Radny A. Adamczyk – czy nie było trzeba przekazać informację o tych pomnikach na 

zebraniach? 

Wójt poinformował, że należy najpierw ustalić z radnymi a nie z mieszkańcami. 

Radna Cz. Grabowska – trzeba było informację przekazać na zebraniach o pomnikach              

i kosztach w celu zebrania konsultacji. Była okazja poinformowania mieszkańców na 

zebraniach, które odbywały się w każdym sołectwie. Mieszkańcy powinni wiedzieć                 

o wydatkowaniu publicznych pieniędzy. 

Radna A. Nelke – czy można podzielić tą  uchwałę na dwie uchwały? Jena jest pilna a  druga 

może jeszcze poczekać. 

Wójt poinformował, że jest już mało czasu., aby to zrobić. 

Radna J. Kisielewska  poinformowała, że będzie kontynuacja tematu pomników na kolejnej 

komisji. Wójt przygotuje  wizualizacje.  

Komisja projekt uchwały przegłosowała w następujący sposób: za- 2, przeciw-0, wstrzymał 

się- 4 w obecności 6 radnych. Komisja zaopiniowała pozytywnie projekt uchwały. 

g) w sprawie wykazu kąpielisk na terenie gminy Kobylanka na 2018 rok – projekt           

nr 33/18; 

Wójt uzasadnił projekt uchwały: 

„Ustawa Prawo wodne na podstawie  art. 37 ust 2 nałożyła na Radę Gminy  obowiązek 

podjęcia uchwały w sprawie wykazu kąpielisk na terenie gminy. 

Przez kąpielisko rozumie się wyznaczony przez radę gminy wydzielony i oznakowany 

fragment wód powierzchniowych, wykorzystywany przez dużą liczbę osób kąpiących się, pod 

warunkiem że w stosunku do tego kąpieliska nie wydano stałego zakazu kąpieli; kąpieliskiem 

nie jest: pływalnia, basen pływacki lub uzdrowiskowy, zamknięty zbiornik wodny 
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podlegający oczyszczaniu lub wykorzystywaniu w celach terapeutycznych, sztuczny, 

zamknięty zbiornik wodny, oddzielony od wód powierzchniowych i wód podziemnych.  

Wniosek o ujęcie kąpieliska w wykazie kąpielisk składa organizator kąpieliska w terminie  

do 31 grudnia roku poprzedzającego sezon kąpielowy. 

Gmina Kobylanka jest organizatorem kąpieliska w Zieleniewie nad jeziorem Miedwie. 

W związku z powyższym Wójt Gminy Kobylanka przygotował projekt uchwały  

w sprawie wykazu kąpielisk na terenie gminy Kobylanka na 2018 rok.” 

Komisja projekt zaopiniowała jednogłośnie pozytywnie w obecności 6  członków komisji. 

h) w sprawie określenia sezonu kąpielowego na terenie kąpieliska śródlądowego              

w Zieleniewie  nad jeziorem Miedwie na 2018 rok – projekt nr 34/18; 

Wójt uzasadnił projekt uchwały: 

„Ustawa Prawo wodne na podstawie  art. 37 ust 1 nałożyła na Radę Gminy  

obowiązek podjęcia uchwały w sprawie w sprawie określenia sezonu kąpielowego na terenie 

kąpieliska śródlądowego w Zieleniewie  nad jeziorem Miedwie na 2018 rok. 

Sezon kąpielowy musi obejmować okres między 1 czerwca a 30 września. Gmina 

Kobylanka jest organizatorem kąpieliska w Zieleniewie nad jeziorem Miedwie. 

W związku z powyższym Wójt Gminy Kobylanka przygotował projekt uchwały  

w sprawie określenia sezonu kąpielowego na terenie kąpieliska śródlądowego w Zieleniewie  

nad jeziorem Miedwie na 2018 rok.” 

Komisja projekt zaopiniowała jednogłośnie pozytywnie w obecności 6  członków komisji. 

i) w sprawie podziału Gminy Kobylanka na stałe obwody głosowania, ustalenia ich 

granic  i numerów oraz siedzib obwodowych komisji wyborczych – projekt nr 35/18; 

Wójt uzasadnił projekt uchwał: 

„Przedstawiony projekt podziału Gminy Kobylanka na obwody wyborcze opracowany został  

z zasadami tworzenia obwodów  wyborczych wynikających z ustawy z dnia 5 stycznia 2011 r. 

– Kodeks Wyborczy (t.j. Dz. U. z 2017 r. poz.15, poz.1089,z 2018 r. poz. 4, poz.130, 

poz.138)  w związku z art. 13 ustawy z dnia 11 stycznia 2018 r. o zmianie niektórych ustaw  

w celu zwiększenia udziału obywateli w procesie wybierania, funkcjonowania  

i kontrolowania niektórych organów publicznych (Dz. U. z 2018 r. poz.130). 

art.12 – w wyborach głosowanie przeprowadza się w stałych i odrębnych obwodach 

głosowania utworzonych na obszarze gminy. Podział gminy na stałe obwody głosowania 

dokonuje rada gminy , w drodze uchwały, na wniosek wójta. 

Stały obwód głosowania powinien obejmować od 500 do 4000 mieszkańców. 

W przypadkach uzasadnionych miejscowymi warunkami obwód może obejmować mniejszą 

liczbę mieszkańców.  

Rada Gminy , tworząc obwody głosowania  ustala ich numery, granice oraz siedziby  

obwodowych  komisji wyborczych . 

Liczba mieszkańców w obwodach wynosi : 

Obwód Nr 1 – 1843 

Obwód Nr 2 – 1407 

Obwód Nr 3 – 1854 

W związku z powyższym przedłożenie niniejszej uchwały jest zasadne.” 

Radna Cz. Grabowska poinformowała, że mieszkańcy nie są zadowoleni, że trzeba pokonać 

cztery miejscowości aby udać się do lokalu wyborczego. 

Komisja projekt uchwały przegłosowała w następujący sposób: za- 3, przeciw-3, wstrzymał 

się- 0 w obecności 6 radnych. Komisja nie wypracowała opinii. 
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j) w sprawie nadania nazwy urzędowej ulicy w miejscowości Kobylanka – projekt          

nr 36/18. 

Wójt uzasadnił projekt uchwały: 

„Zaproponowana nazwa ulicy ks. Kazimierza Drynikowskiego ma na celu upamiętnienie 20 – 

letniej posługi duszpasterskiej ks. Kazimierza Drynikowskiego w Kobylance w latach 1985 – 

2005. 

 Z inicjatywą nadania ww. nazwy ulicy wystąpili do tut. urzędu – ks. Paweł 

Żurawiński, proboszcz Parafii pw. św. Antoniego z Padwy, Rada Parafialna oraz mieszkańcy 

miejscowości Kobylanka. 

 Działka geodezyjna nr 388, obręb Kobylanka stanowi własność Gminy Kobylanka.” 

Komisja projekt zaopiniowała jednogłośnie pozytywnie w obecności 6  członków komisji. 

Ad. 6 

Wolne wnioski. 

Radna J. Kisielewska – na jakim etapie jest wykonanie tablicy uczczenia pamięci                    

dr J. Greleckiego? 

Wójt – przesłano zapytania. Chcemy aby to była płaskorzeźba. Wykonanie w m-cu sierpniu 

na rocznicę. 

Radna A. Nelke – jaki koszt? 

Wójt poinformował, że oferty poszły, nie wiadomo jeszcze. 

Radny J. Malinowski – szkołą w Kobylance, jak wygląda? 

Wójt poinformował, że są naciski, abym wydłużył termin. Nie wyrażam zgody na wydłużenie 

terminu. Nie będzie aneksu na wydłużenie terminu. 

Radny J. Malinowski – droga ul. B. Chrobrego, co się dzieje? 

Wójt – było wysłane pismo do wykonawcy. 

Radny A. Adamczyk – na jakim etapie jest SP Kunowo? 

Wójt – projektant jest już wybrany za 70 000 zł. Koncepcje ma przedstawić. Było 12 biur 

projektowych. We wrześniu będzie wizualizacja.  

Radny Ł. Biernacik – skrzyżowanie Motaniec-Reptowo (lustro należy postawić). 

Wójt – od dwóch, trzech lat są prace i to co jest zrobione to jest najlepsze rozwiązanie.  

Ad. 7 

Zamknięcie posiedzenia.               

Po zrealizowaniu porządku obrad posiedzenie zostało zakończone. 

 

Protokołowała: 

Joanna Baszak 
Przewodnicząca Komisji ds. Społecznych 

                                                                                           Rady Gminy Kobylanka 

 

                                                                                                                   Jolanta Kisielewska 

 

 

 

 

 


